



Referat af
Skolebestyrelsesmøde
Onsdag den 19/6 2019
kl. 18:00 – 21:30
Lokale: Personalerum

Mødedeltagere:

Ronnie Efland (RE)
Anna Jepsen (AJ)
Sim Sila Tolutemur (ST)
Mathias Mathiassen (MM)
Lars Peters (LP)
Jilali Daf (JD)
Marlene Thiim (MT)
Kalbiye Yüksel (KY)

Amena Hussain (SUP)
Leif Herskind (LEH)
Merete Iversen (MEI)
Jens David – elev (JED)
Yasmin – elev (YA)
Leif G. Bjarning (LB)
Tina M. Møller (TM)
Lykke D. Sørensen (LS)
Thomas Baldus (TH)

Fraværende: Lars Peters og Amena Hussain

Afbud:

Pkt.	Form	Tid	Indhold
28/2019	DB	10	Princip for kommunikation mellem skole og hjem <i>Nedsættelse af arbejdsgruppe</i> <ul style="list-style-type: none">- Der er kommet en ”AULA Anvendelsesstrategi”, som arbejdsgruppen skal inddrages i arbejdet med princippet- Arbejdsgruppen skal starte arbejdet efter sommerferien- Arbejdsgruppen: AJ, ST, to personaler og en leder (første møde lægges inden 1. SB i det nye skoleår)
29/2019	DB	15	Håndværk og design lokale <i>Bilag vedlagt – tidligere ansøgning fra SB og svar fra BU april 2018</i> <ul style="list-style-type: none">- Faget er nu et eksamensfag, ved lovkrav, det er svært at leve op til de stillede krav under de forudsætninger/lokaler, vi har for nuværende- Praksis faglighed er en del af UPV’erne – vi vil meget gerne kunne tilbyde eleverne de bedste rammer- Vi sender tre lærere afsted på kompetencegivende uddannelse i HDS kommende skoleår- Formand og næstformand opfordres til at bede om foretræde for BU d.19.08.19 for at forklare problematikken og sætte ord og billeder på
30/2019	DB	10	Årshjul for SB 2019/20 <i>Møderække: 21/8, 25/9, 13/11, 11/12, 22/1, 26/2, 18/3, 15/4, 13/5, 10/6</i> <ul style="list-style-type: none">- Det er svært at imødekomme alles ønsker- Det skal ligge på onsdage, for at byrådsmedlemmet har mulighed for deltagelse- Vi ser nærmere på møderækken på første SB kommende skoleår
31/2019	O	10	Meddelelser fra Formanden <ul style="list-style-type: none">- Intet nyt at berette



			<p>Skole - og SFO ledelsen</p> <ul style="list-style-type: none">- Fagfordelingen er på plads- Vi har fastansat tre nye lærere og en barselsvikar (Anna påpeger, at SB gerne vil inviteres til ansættelsessamtaler)- Vores afgangsprøver er generelt gået godt – både i fremmøde og karakterer- Læsetests i Ishøj er netop gennemført – vores ene 4. klasse har klaret sig bedst af alle 4. klasser i hele Ishøj Kommune <p>Elevrepræsentanter</p> <ul style="list-style-type: none">- I fredags blev sidste elevrådsmøde i år afholdt- Der var stort fremmøde- Ordensreglerne var til debat- DSE afholder sommerlejr i sommerferien – vi er repræsenteret ved tre- Der arbejdes på afholdelse af en talentkonkurrence på Gildbroskolen – tre lærere og Jens David er i udvalget <p>Medarbejderrepræsentanter</p> <ul style="list-style-type: none">- Intet nyt at berette <p>Øvrige</p> <ul style="list-style-type: none">- Der skal spares mange penge på kommende kommunale budget – Børne- og Ungeområdet skal finde besparelser for 2,5 millioner kr.
32/2019	DB	5	<p>Punkter til næste møde d. 21.08.19</p> <ul style="list-style-type: none">- Trafikpolitik- Visionsarbejdet – (løbende)- Princip for Elever der ikke trives i skolen og dermed ikke udnytter deres potentialer og kompetencer – Nyt princip skal udarbejdes- Princip for kommunikation mellem skole og hjem (april-juni)- SB skal søge BU om lov til at udvide ”rammeforsøget” med konvertering af UUV timer til to-lærertimer til også at gælde specialklasserne i udskolingen. Formålet er at arbejde med Mindset-baseret undervisning- Vi minder om arbejdsgrupperne, der blev nedsat på internatet (løbende)- Høring af det kommunale budget
33/2019	DB	5	<p>Evt.</p> <ul style="list-style-type: none">- Udvalget, som blev nedsat på internat i marts, skal mødes i begyndelsen af det nye skoleår og planlægge forældremøderne i september (AJ, MT, RE, JD, TM og LS) – TM eller LS indkalder



			<ul style="list-style-type: none">- Status på AULA: udrulningen er på landsplan udskudt til uge 43 af system-tekniske årsager- Forslag til fodgængerfelt mellem skole og SFO så vi øger sikkerheden for børnene. LB har tidligere været i kontakt med kommunen om det samme men det blev på det tidspunkt vurderet til ikke at være relevant. I stedet blev der etableret nogle ”bump” på stien. LB tager det op med teknisk service-leder og forvaltningen igen- Henvendelse fra en forælder ang. social kontrol – det drejer sig konkret om drillerier omkring mad/spise (god idé: punkt til forældre-/kontaktforældremøder). Ledelsen taler med lærerne, om det er noget, de har oplevet og handler efter behov
34/2019	O	5	Det lukkede punkt

O = Orientering D = Debat B = Beslutning H = Høring U = Udtalelse

Referent: LS

SB møder 2019/20: 21/8, 25/9, 13/11, 11/12, 22/1, 26/2, 18/3, 15/4, 13/5 & 10/6

